



HONG KONG CHINA NATUROPATHIC MEDICAL SOCIETY

香港中華自然醫學會

AMERICAN NATUROPATHIC MEDICAL ASSOCIATION

FAR EASTERN (HONG KONG OFFICE)

美國自然醫學會 - 遠東區(香港辦事處)



香港尖沙咀山林道 4-4A 號恆貿商業中心 505 室
Room 505, Hermes Commercial Centre, 4-4A Hillwood Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong

Website: <http://www.anma.org.hk>
Tel. No.: (852) 8103 9388

會員申請表 Membership Application Form

(請用正楷填寫此表格 Please complete this form in BLOCK LETTERS.)

甲部 Part A : 個人資料 Personal Particulars

香港身份證/護照號碼

HKID Card/Passport No.: _____ () Issuing Country (if any) _____
(只用作核實身份 For verification of the applicant's identity only)

近照一張
Attach Recent
Photo

公司名稱

Company Name: _____

商業登記證號碼

Business Registration No.: _____

英文姓名

Name in English: _____

中文姓名

Name in Chinese: _____

姓氏 Family name

名字 Give Name

(姓名必須與香港身份證或護照相同 Must be the same as shown on HKID card/Passport)

出生日期 (日/月/年)

Date of Birth: _____ - _____ - _____ (dd/mm/yy)

職業

Occupation: _____

聯絡電話(1)

Contact Phone No.(1): _____

聯絡電話(2)

Contact Phone No.(2): _____

電子郵箱地址

E-mail Address: _____

通訊地址

Correspondence Address: _____

乙部 Part B : 申請費用 Application fee

- 申請費用為港幣伍百元正(只適用於初次申請或重新申請會籍)。Application fee HK\$500 (For new application or re-application after membership expiry).
- 會籍有效日期以繳付該年度年費計算, 即該年度 1 月 1 日(或該年度申請日)起計算至該年度 12 月 31 日。Validity of membership will base on the settlement of annual fee which will be counted as 1 Jan of the calendar year (or the date of application/ payment) thru 31 Dec of the same calendar year.

- 專業會員 : 年費為港幣伍百元正 - 只接受香港自然療法學院畢業生申請(認證自然療法師/醫師), 須經學院及學會委員會審批。專業會員可申請成為『美國自然醫學會』專業會員。須附上專業證明副本。
Professional Member : HK\$500/annum - for HKAN graduates only (Certified Naturopath/ Naturopathic Doctor/ Physician / Practitioner). Subject to approval of Board Committee. Eligible for ANMA professional membership application. Please provide a copy of professional certificate.
- 聯合會員 : 年費為港幣伍百元正 - 只接受醫療專業人士申請。聯合會員可申請成為『美國自然醫學會』聯合會員。須附上專業證明副本。
Associate Member : HK\$500/annum - for medical professional only. Eligible for ANMA associate membership application. Please provide a copy of professional certificate.
- 贊助會員 : 年費為港幣叁萬捌千元正 - 接受個人或商業團體申請。贊助會員可申請成為『美國自然醫學會』贊助會員。須附上商業登記副本(只適用於商業團體申請)
Support Member : HK\$38,000/annum - for individual and business organization. Eligible for ANMA support membership application. Please provide a copy of Business Registry License (for business organization only).



HONG KONG CHINA NATUROPATHIC MEDICAL SOCIETY
香港中華自然醫學會
AMERICAN NATUROPATHIC MEDICAL ASSOCIATION
FAR EASTERN (HONG KONG OFFICE)
美國自然醫學會 - 遠東區(香港辦事處)



香港尖沙咀山林道 4-4A 號恆貿商業中心 505 室
Room 505, Hermes Commercial Centre, 4-4A Hillwood Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong

Website: <http://www.anma.org.hk>
Tel. No.: (852) 8103 9388

- 學生會員 : 年費為港幣貳百元正 – 只接受已報讀『香港中華自然醫學會』認證之課程人士申請。須附上認證課程收據副本。
Student member : HK\$200/annum – for student taking accredited ANMA/ ANMCB course. Please provide a copy of course receipt.
- 普通會員 : 年費為港幣貳百元正 – 接受任何人士申請。(終身普通會員港幣三千元正)
Ordinary member : HK\$200/annum – for anyone interested in naturopathic medicine. (lifetime membership HK\$3,000)
- 國際會員 : 年費為港幣叁百元正 – 只接受非本港醫療專業人士申請。須附上專業證明副本。
International member : HK\$300/annum – for non-resident healthcare professional. Please provide a copy of professional certificate.

*美國自然醫學會 – 遠東區(香港辦事處)只為『香港中華自然醫學會』會員安排辦理『美國自然醫學認證委員會』續證及『美國自然醫學會』續會手續。

*ANMA – Far Eastern (Hong Kong Office) will arrange continuation of ANMA membership and ANMCB certification for the member of Hong Kong China Naturopathic Medical Society only.

丙部 Part C : 付款方法 Method of Payment

- 支票 / 銀行本票號碼 _____ 抬頭人為『香港自然療法學院有限公司』
Cheque / Bank Draft no. _____ Payable to “Hong Kong Academy of Naturopathy Limited”
- 銀行直接入帳 (香港中國銀行 - 帳號 012-676-1-015373-3) 請附上銀行入帳收據。
Bank in (Bank of China - Account no. 012-676-1-015373-3) Please submit together with the bank in slip.
- 現金
Cash

丁部 Part D : 注意 Notes

本會保留會籍申請的最終決定權，未獲本會接納之申請將按指定程序退回。

We reserve the right on the ultimate decision for the application of membership. We will follow the internal guideline to return all corresponding documents for unsuccessful application.

本申請表內所填寫的個人資料均受香港私隱條例保障，只用於本會行政範圍之內，不會轉交予第三者作任何用途。

In line with Data Privacy requirement, all the information provided in the application form is used for the sole purpose of administration of the Hong Kong China Naturopathic Medical Society and transferal of data to third party will not be arranged.

戊部 Part E : 聲明 Declaration

- 本人聲明在此報名表格及隨附文件所載一切資料，依本人所知均屬完整真確。
I declare that all information provided in this form and the attached documents are, to the best of my knowledge, accurate and complete.
- 本人同意如本人獲取錄，本人當遵守本會的規例。
I consent that if admitted, I will comply with all the rules and regulations stipulated by the Hong Kong China Naturopathic Medical Society.
- 本人已詳閱報名表格內之申請須知，並明白申請被接納後，所交款項將不會以任何因由而退還。
I have read the “Notes for Application” in this form and understood that the details of the enrolment guideline. I consent to no refund will be arranged upon successful application.

簽名
Signature : _____

日期
Date : _____